
P R O T O K Ó Ł

z    XXVII Sesji Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej z dnia 10 lutego 2021 r.

W dniu 10 lutego w sali narad w budynku Urzędu Miasta Krynica Morska przy ul. Górników 15 
w zdalnym trybie , z wykorzystaniem środków porozumienia się na odległość odbyły się obrady
XXVII Sesji Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej.

Obrady rozpoczęto o godz. 12.oo zakończono o 13.20

W obradach udział wzięli:

- Burmistrz Miasta
- Radca prawny – p. Katarzyna Swajda-Witaszek
- Skarbnik Miasta – p. Małgorzata Tkaczyk

P u n k t    1       

Otwarcie Sesji

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Pani  Anna  Jaworska  dokonała  otwarcia  XXVII  Sesji  Rady
Miejskiej w Krynicy Morskiej.

P u n k t    2

Stwierdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Pani  Anna  Jaworska  zarządziła  potwierdzenie  obecności
(  obecnych  13  Radnych  ,  2  Radnych  nieobecnych)  Przewodnicząca  stwierdziła  prawomocność
obrad.
 Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

P u n k t   3

Zatwierdzenie porządku obrad

Przewodnicząca  Rady  przedłożyła  proponowany  porządek  obrad  ,  który  został  przyjęty
jednogłośnie jak niżej:

1) Otwarcie Sesji.
2) Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
3) Zatwierdzenie porządku obrad.
4) Przyjęcie protokołów z Sesji Rady odbytych w dniu: 20/27.11.2020 i 22.12.2020



5) Informacja  Przewodniczącej  Rady  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie
międzysesyjnym.

6) Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami Rady.
7) Informacja Przewodniczących Komisji stałych Rady o pracach między Sesjami Rady.
8) Sprawozdanie roczne z działalności Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji za rok 2020.
9) Zapytania i interpelacje Radnych.

10) Podjęcie uchwał w sprawie :
1) zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2021 r.
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2051,
3) zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej (dot. dz. Nr 195 obręb Nowa Karczma),
4) zbycia  nieruchomości  w  drodze  bezprzetargowej  (dot.  dz.  Nr  410/4  obręb  Krynica
Morska),
5)  zbycia  nieruchomości  w  drodze  bezprzetargowej  (dot.  dz.  Nr  562/13  obręb  Krynica
Morska),

            6) zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej (dot. dz. Nr 562/4 obręb Krynica
             Morska),
            7) zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej (dot. dz. Nr 775/1 obręb Krynica
            Morska),
            8) zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej (dot. dz. Nr 775/2 obręb Krynica
            Morska),
            9) zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej (dot. dz. Nr 777/1 obręb Krynica
            Morska),
           10) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości (dot. dz. Nr 602/12 ul.
           Bojerowców),
           11) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości (dot. dz. Nr 87/27 ul.
           Szałwiowa),
           12) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości (dot. dz. Nr 371/5 ul.
            Rybacka),
           13) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości (dot. dz. Nr 89 ul. Gdańska),
           14) rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych,
           15) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy
           dzierżawy,
           16) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy
           dzierżawy,
           17) uchwalenia „programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
           bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasta Krynica Morska”,
           18) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu
           geodezyjnego Krynica Morska.

11) Sprawy różne.
12) Zamknięcie obrad. 

P u n k t   4

Przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich Sesji.



Protokoły z dwóch ostatnich Sesji Rady tj. z 20/27 listopada 2020 r. i 22 grudnia 2020 r. zostały
przyjęte jednogłośnie po wprowadzonej zmianie nazwiska w protokole z dnia  20\27 listopada 2020
r.

Przewodnicząca Rady  ogłosiła 5 -cio minutową przerwę techniczną.

Po wznowieniu obrad  w Sesji Rady uczestniczyło 14 Radnych. ( obecny Radny p. Witold Sidor).

P u n k t   5

Przewodnicząca Rady przedłożyła informację o pracy Rady w okresie międzysesyjnym.

Pani  Sylwia  Szczurek  –  Radna –  chciałabym się  dowiedzieć  czego  dotyczyło  spotkanie  ,  w
którym uczestniczyła Pani , Radny p.  Dariusz Labuda , Radna p. Monika Czajkowska i Burmistrz.

Przewodnicząca Rady –  udział  w spotkaniu konsultacyjnym ,  to było spotkanie robocze  dot.
zapisów dedykowanych wsparciu uzdrowisk w ramach RPS oraz RWP 2030.

Pani Sylwia Szczurek – Radna – czego dotyczyło spotkanie z Panią Dyrektor Szkoły .

Przewodnicząca Rady – spotkanie dotyczyło informacji jak teraz wygląda sytuacja w Szkole , czy
są jakieś potrzeby w związku z powrotem dzieci do szkoły.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

P u n k t   6

Burmistrz Miasta przedłożył informacje o pracy Urzędu między Sesjami Rady.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

 P u n k t   7

Przewodniczący Komisji stałych Rady złożyli informacje o pracy Komisji między Sesjami Rady.

Informacje stanowią załącznik do protokołu.

P u n k t   8

Przewodniczący  Komisji  ds.  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  Pan  Witold  Sidor  złożył  roczne
sprawozdanie z działalności Komisji za 2020 r.

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.



P u n k t    9

Zapytani i interpelacje Radych

Pan Mariusz Hagedorn – Radny – złożył  zapytanie  dot. rozbudowy i modernizacji systemu
wodno-ściekowego w aglomeracji Krynica Morska – etap „Budowa sieci wodno-kanalizacyjnej ul.
Żołnierzy”

Zapytanie stanowi załącznik  do protokołu.

Przewodnicząca  Rady –  odczytała   Interpelacje  grupy  Radnych  (  p.  Anna  Jaworska  –
Przewodnicząca  Rady,  p.  Sabina  Markiewka  –  Radna  oraz   p.  Dariusz  Labuda  –  Radny).
Interpelacja dotyczy usunięcia mobilnej anteny sieci komórkowej  T-mobile z ul. Marynarzy.

Interpelacja stanowi  załącznik do protokołu.

P u n k t 10

Przewodnicząca Rady przedłożyła projekty uchwał w sprawie:

1) zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2021 r., który został przyjęty jednogłośnie jako

 Uchwała Nr XXVII/234/2021

w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2021 r.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2051,który został przyjęty jednogłośnie
jako

 Uchwała Nr XXVII/23  5/  202  1  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2051.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

3) zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej (dot. dz. Nr 195 obręb Nowa Karczma),który
został przyjęty jednogłośnie jako

 Uchwała Nr XXVII/23  6  /2021  

w sprawie zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.



4) zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej (dot. dz. Nr 410/4 obręb Krynica Morska),który
został przyjęty jednogłośnie jako

 Uchwała Nr XXVII/23  7  /2021  

w sprawie zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowe.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

5)  zbycia  nieruchomości  w  drodze  bezprzetargowej  (dot.  dz.  Nr  562/13  obręb  Krynica
Morska),który został przyjęty jednogłośnie jako

 Uchwała Nr XXVII/238/2021

w sprawie zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

6)  zbycia  nieruchomości  w  drodze  bezprzetargowej  (dot.  dz.  Nr  562/4  obręb  Krynica
Morska) ,który został przyjęty jednogłośnie jako

 Uchwała Nr XXVII/239/2021

w sprawie zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

7) zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej (dot. dz. Nr 775/1 obręb Krynica Morska),który
został przyjęty jednogłośnie jako

 Uchwała Nr XXVII/240/2021

w sprawie zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

8)  zbycia nieruchomości  w drodze bezprzetargowej (dot.  dz.  Nr 775/2 obręb Krynica Morska),
który został przyjęty jednogłośnie jako

 Uchwała Nr XXVII/241/2021

w sprawie zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.



9)  zbycia nieruchomości  w drodze bezprzetargowej (dot.  dz.  Nr 777/1 obręb Krynica Morska),
który został przyjęty jednogłośnie jako

 Uchwała Nr XXVII/242/2021

w sprawie zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

10) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości (dot. dz. Nr 602/12 ul. Bojerowców),
który został przyjęty jednogłośnie jako

 Uchwała Nr XXVII/243/2021

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

11)  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości (dot. dz. Nr 87/27 ul. Szałwiowa),
który został przyjęty jednogłośnie jako

 Uchwała Nr XXVII/244/2021

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

12) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości (dot. dz. Nr 371/5 ul. Rybacka),który
został przyjęty jednogłośnie jako

 Uchwała Nr XXVII/245/2021

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

13)  wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości (dot. dz. Nr 89 ul. Gdańska),który
został przyjęty jednogłośnie jako

 Uchwała Nr XXVII/246/2021

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę nieruchomości .
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

14)  rocznego  planu  potrzeb  w zakresie  wykonywania  prac  społecznie  użytecznych,który  został
przyjęty jednogłośnie jako



 Uchwała Nr XXVII/247/2021

w sprawie rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

15) wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy
dzierżawy, który został przyjęty jednogłośnie jako

 Uchwała Nr XXVII/248/2021

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy
dzierżawy.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

16)  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy
dzierżawy, który został przyjęty jednogłośnie jako

 Uchwała Nr XXVII/249/2021

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy
dzierżawy.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

17)  uchwalenia „programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Miasta Krynica Morska”,który został przyjęty jednogłośnie jako

 Uchwała Nr XXVII/250/2021

w  sprawie uchwalenia  „programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasta Krynica Morska”.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

18)  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  obrębu
geodezyjnego Krynica Morska, który został przyjęty jednogłośnie jako

 Uchwała Nr XXVII/251/2021

w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obrębu
geodezyjnego Krynica Morska.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.



P   u n k t 11  

Sprawy różne.

Pani Monika Czajkowska- Radna – dot. spotkania Burmistrza Miasta  z Urzędem Morskim w
sprawie budowy ewentualnego mola od strony Zatoki Gdańskiej.

Burmistrz  Miasta –  spotkanie  odbyło  się  na  terenie  przekopu  ,  gdzie  została  przedstawiona
koncepcja Urzędu Morskiego  w sprawie budowy mola z miejscami postojowymi dla rybaków.
Poprosiłem  o  informację  na  piśmie  i  przesłanie  mi  takiego  projektu.  Jest  szansa  na  budowę
wszystko jednak zależy  od tego ,czy Urząd Morski znajdzie środki na tę inwestycję. 

Pan Mariusz Hagedorn – Radny -  lokatorzy mieszkań komunalnych  poinformowali mnie , że
nie dostali jeszcze rozliczeń  za 2019 r. , ponadto cały czas jest problem  z opłatą stałą. Prośba do
Burmistrza o interwencję w tej sprawie.

Burmistrz  Miasta –  Zarządca  nieruchomości  komunalnych,  mieszkaniowych  jest  w  trakcie
przygotowań rozliczeń . Myślę , że pod koniec I kwartału będą już gotowe , ale zainterweniuje
jeszcze w tej sprawie.

P u n k t 12

W wyniku wyczerpania się porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady z XXVII Sesji
Rady Miejskiej.

Zapis XXVII Sesji Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej z dnia 10 lutego 2021 r.:

https://www.youtube.com/watch?v=AIrswgaJgY4

Protokół sporządziła                                                                                  Przewodnicząca Rady

Mariola Grajkowska                                                                                            Anna Jaworska

https://www.youtube.com/watch?v=AIrswgaJgY4

